
Protokół Nr 12.15

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku, które odbyło się
w dniu 23 września 2015 roku w godzinach 1400– 1520

Obrady Komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Ewa Awramik.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji   w/g  załączonej  listy    obecności;  na
12 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji
i podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
 Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
 Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
 Pełnomocnik Prezydenta Miasta ds organizacji pozarządowych – Maciej Juchniewicz,
 Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Piotr Gałuszka,
 Naczelnik Wydziału Edukacji –  Stanisław Zalewski,
 Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Katarzyna Podlecka,
 radca prawny Urzędu Miasta – Zofia Pietkiewicz.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Raport z realizacji „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata
2008-2018” za rok 2014.

4. Inicjatywa lokalna grupy mieszkańców „Zajęcia muzyczne w przedszkolach publicznych
w Ełku”. 

5. Funkcjonowanie „Ełckiej Karty Rodziny 3+" .

6. Informacja na temat prac remontowych w placówkach oświatowych wykonanych w  okresie
wakacyjnym.

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2015r. 

8. Opinia Komisji do projektów uchwał:.

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2015, 

3) w  sprawie  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu
Interdyscyplinarnego w Ełku oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania,

4) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Ełku,

5) zmieniająca  uchwałę  w sprawie  szczegółowych zasad  i  trybu przyznawania  stypendiów
artystycznych w zakresie twórczości artystycznej oraz upowszechniania kultury i sztuki,

6) innych  z  porządku  sesji  Rady  Miasta  zaplanowanej  na  dzień  29  września  2015  r.
i dotyczących prac Komisji.

9. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1    
Przewodnicząca Komisji Ewa Awramik zapoznała zebranych z propozycją porządku obrad.
Członkowie  Komisji  –  jednomyślnie,  poprzez  aklamację  przyjęli  proponowany  porządek
obrad jw.



Do punktu  2 
Przewodnicząca  Komisji  Ewa Awramik zwróciła  się  o  zgłaszanie  uwag do protokółu

z poprzedniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  –  poprzez  aklamację  przyjęli

protokół Nr 11.15 z dnia 19 sierpnia 2015 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu  3
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił raport z realizacji „Strategii Rozwiązywania

Problemów Społecznych Miasta  Ełku na lata  2008-2018” za rok 2014 –  w załączeniu do
protokołu.
Komisja zapoznała się ww dokumentem – nie wniesiono uwag. 

Do punktu  4  
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  wniosek  Grupy  mieszkańców  złożony

w imieniu mieszkańców na realizację zadania publicznego miasta Ełku pt.: „Zajęcia muzyczne
w Przedszkolach Publicznych w Ełku” - wniosek w załączeniu do protokołu. Nie do końca jest
to inicjatywa lokalna, gdyż jest tutaj podmiot gospodarczy, jako wnioskodawca zadania. Na
pewno dobrze byłoby takie zajęcia do przedszkoli miejskich wprowadzić. Przedszkole nie może
brać żadnej innej odpłatności od rodzica, niż ta, która jest określona przez prawo.

Chcemy się w piątek spotkać z inicjatorem tego projektu i  przedyskutować możliwości
wprowadzenia w ramach innego programu np. „Power”.

Dlatego też propozycja do Komisji, by te wniosku nie opiniować i uznać, że będziemy te
działania realizować w ramach innego programu.

Takie  działania  mogą  być  realizowane  również  w  ramach  działalności  stowarzyszeń  i
dofinansowania grantowego.

Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds  organizacji  pozarządowych  Maciej  Juchniewicz  –
można również poczekać na konkury w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego, które
powinny się pojawić w roku przyszłym.

Komisja zapoznała się z wnioskiem Grupy mieszkańców złożonym w imieniu mieszkańców
na  realizację  zadania  publicznego  miasta  Ełku  pt.:  „Zajęcia  muzyczne  w  Przedszkolach
Publicznych w Ełku”. Działania te należy realizować w ramach innego programu. 

Do punktu  5
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział na wstępie, że  „Ełcka Karta Rodziny

3+”  jest  elementem  polityki  społecznej  realizowanej  w  Ełku,  wspierającej  rodziny
wielodzietne. Celem karty jest m.in. umacnianie i wspieranie funkcji rodziny wielodzietnej,
poprawa  warunków  materialnych  rodzin,  promocja  modelu  rodziny  wielodzietnej  oraz
kształtowanie jej pozytywnego wizerunku. 
Według  danych  z  wydziału  świadczeń  rodzinnych  i  funduszu  alimentacyjnego  w  Ełku
mieszka około 300 rodzin, które mają troje dzieci oraz 117 rodzin z czworgiem lub więcej
dzieci. W sumie jest to ponad 2,2 tys. Osób.

Szczegółowa  informacja  dotycząca  funkcjonowania  „Ełckiej  Karty  Rodziny  3+”
w załączeniu do protokołu.
Komisja zapoznała się z ww. informacją, nie wniesiono uwag.

Do punktu  6
Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski omówił informacje dotyczące: 

realizacji zadań remontowych w roku bieżącym oraz stan organizacyjny placówek oświatowych
w roku szkolnym 2015/2016 – informacja w załączeniu do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Nikodem Kemicer powiedział, że chciałby wiedzieć, ile będzie kosztował remont
obiektu Gimnazjum nr przy ul. Koszykowej. Tam jest jeszcze bardzo dużo do zrobienia, m.in. 
na sali gimnastycznej, gdzie pod kaloryferami odpada ściana. Czy jest przewidziane skucie        
i naprawienie tych ścian?  Remontu wymaga również dach. Te koszty należałoby uściślić.



Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nasz szacunek to około 650 tys. zł. Chcemy w
pierwszej kolejności wykonać te najważniejsze prace. W ciągu dwóch tygodni został oddany do
użytku budynek główny. Na pewno pojawią się prace dodatkowe. Musimy uzupełnić tynki i
elewację,  wykonać  wejście  do  szkoły.  Za  tydzień  powinien  być  gotowy  budynek
powarsztatowy. Jeśli chodzi o drzewa, zostaną one wycięte.

Radny Michał Tyszkiewicz – modernizacja placów zabaw przy przedszkolach: Perełka i
Niezapominajka w ramach inicjatywy lokalnej, kiedy będzie to gotowe?

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski powiedział, że sprawdzi i poda termin na
następnym posiedzeniu Komisji.

Do punktu  7
Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  informację  o  kształtowaniu  się  wieloletniej

prognozy finansowej miasta Ełku, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze
2015 roku wraz z wykonaniem dochodów i wydatków budżetu miasta za I półrocze 2015 r
W I półroczu 2015 r. plan dochodów budżetowych zwiększył się o 2 088 053 zł i wyniósł 175
439 386 zł, wykonanie 92 746 859,92 zł, co stanowi 52,87% planu. Plan dochodów bieżących
wzrósł o 3 071 041 zł do kwoty 158 248 239 zł, wykonanie 90 400 550,54 zł, co stanowi
57,13% planu. Plan dochodów majątkowych zmniejszył się o kwotę 982 988 zł i wynosił 17
191 147 zł, wykonanie 2 346 309,38 zł, co stanowi 13,6% planu.
Plan  wydatków budżetowych  zwiększył  się  o  6  820  132  zł  i  wynosił  188  1909  890  zł,
wykonanie 82 894 080,29 zł,  co stanowi 44,05% planu. Plan wydatków bieżących wzrósł
o 5 419 560 zł do kwoty 158 822 413 zł, wykonanie 76 145 291,55 zł, co stanowi 47,94%
planu. Plan wydatków majątkowych zwiększył się o kwotę 1 400 572 i wyniósł 29 368 477 zł,
wykonanie 6 748 788,74 zł, co stanowi 22,98% planu.
Budżet miasta za I półrocze 2015 r. zamknął się nadwyżką w wysokości 9 852 779,63 zł. Na
poziom realizacji dochodów główny wpływ miała realizacja dochodów majątkowych.

Komisja zapoznała się z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej
miasta  Ełku,  w  tym  o  przebiegu  realizacji  przedsięwzięć  za  I  półrocze  2015  roku  wraz
z wykonaniem dochodów i wydatków budżetu miasta za I półrocze 2015 r

Do punktu  8
1)  Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2015-2027, który obejmuje zmiany:
I. W załączniku nr 1 zmiany w roku 2015, w tym:
1. Zwiększa się wydatki 2015 r. o kwotę 7 800 zł, w tym:
    - wydatki bieżące zmniejsza się o kwotę 33 400 zł, w tym: zmniejsza się rezerwę 
na realizację wydatków w ramach  inicjatywy lokalnej w wysokości 41 200 zł  (dział 758
rozdział  75818 §  4810),  zwiększa  się  wydatki  bieżące  na  programy polityki  zdrowotnej,
szczepienie przeciw grypie – 7 800 zł (dział 851 rozdział 85149 § 4300), 
    - wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 41 200 zł,  w tym na: „Budowę otwartej
przestrzeni integracji lokalnej PLENER przy Szkole Podstawowej nr 4 w Ełku – 41 200 zł
(dział 801 rozdział 80101 § 6050), 
2. Zwiększa się przychody budżetu 2015 o kwotę 7 800 zł z tytułu wolnych środków.
     Deficyt budżetu wyniesie 13 433 471 zł.
II. W załączniku nr 2 do uchwały „Wykaz przedsięwzięć do WPF”:
  -  zmniejsza się o kwotę 75 000 zł wydatki  w 2015 r. na realizację przedsięwzięcia pn.:
„Inicjowanie działalności innowacyjnej” (dział 730 rozdział 73006 § 6059 – wkład  własny),
 - zwiększa się o kwotę 75 000 zł wydatki w 2015 r. na realizację przedsięwzięcia  pn.: „Farma 
Fotowoltaiczna w PNT w Ełku” dział 730 rozdział 73006 § 6059 – wkład  własny).

2) Skarbnik Miasta  Jarosław Wróbel  omówił  następnie projekt  uchwały w sprawie zmian
w budżecie Miasta Ełku na 2015 rok w części dotyczącej prac Komisji. Proponowane zmiany
obejmują:  



I)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Promocji,
Sportu i Kultury:
Zwiększenie  wydatków  MOSiR  na  wynagrodzenia  bezosobowe  (§  4170)  i  pochodne  od
wynagrodzeń (§ 4110, § 4120) w łącznej kwocie 13 435 zł z rezerwy ogólnej. Zwiększenie
wynika z konieczności zatrudnienia II trenera oraz dwóch asystentów realizujących szkolenie
dzieci w ramach programu "Akademia Młodych Orłów" w Ełku.
III)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Polityki
Społecznej:
1.  Po  dokonaniu  weryfikacji  środków  i  planowanych  do  realizacji  działań,  dokonuje  się
zmian  polegających  na  zmniejszeniu  planu  wydatków  w  dziale  851,  rozdziale  85195,
paragrafach 4110, 4120, 4170 w łącznej kwocie 500 zł, oraz w dziale 852, rozdziale 85295,
paragrafach 4110, 4120, 4170 w łącznej kwocie 1 250 zł. Powyższe środki przeznaczone były
na wynagrodzenie dla osób prowadzących oraz występujących podczas spotkania z okazji
Święta Pielęgniarek, Forum onkologicznego, Forum Solidarności Międzypokoleniowej, 
a osoby te wykonały lub zobowiązały się wykonać usługi nieodpłatnie.
Ponadto  zmniejsza  się  plan  wydatków  w  dziale  852,  rozdziale  85295,  paragrafie  4300
o kwotę  500 zł.  Zmniejszenie  planu  wydatków nie  wpłynie  na  realizację  zaplanowanych
zadań 
z zakresu promocji polityki społecznej.
Powstałe oszczędności przenosi się, celem zwiększenia planu wydatków do:
-  działu  851,  rozdziale  85195,  paragrafie  4300,  1.800  zł,  celem  wykonania  1000  szt.
zawieszek pod prysznic z instruktażem samobadania piersi, które będą rozdawane ełczankom
w ramach Forum Onkologicznego,
- działu 852, rozdziale 85295, paragrafie 4210, 450 zł, celem zakupu hologramów z logo Ełku
oraz kolorowej taśmy do wydruku „Ełckich Kart Rodziny 3+”.
2.  W  związku  z  wyższą  zgłaszalnością,  ełccy  lekarze  wystąpili  z  dodatkowym
zapotrzebowaniem  na  szczepionki  przeciw  grypie.  Zwiększa  się  na  ten  cel  wydatki,
z wolnych środków o kwotę 7 800 zł – dział 851, rozdział 85149 § 4300, co pozwoli na zakup
dodatkowej liczby – 260 szczepionek. 
Do tej pory ze szczepień w ramach „Programu szczepień przeciw grypie ełczan urodzonych
przed 31 grudnia 1949 r.” skorzystało już 1400 ełczan. 
IV) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi:
1. Przeniesieniu środków w wysokości 41 200 zł z rezerwy celowej na realizację wydatków
w ramach inicjatywy lokalnej  na zadanie „Budowa otwartej  przestrzeni  integracji  lokalnej
PLENER przy Szkole Podstawowej nr 4 w Ełku w ramach inicjatywy lokalnej” (dział 801
rozdział 80101 § 6050).
2.  Przeniesieniu  środków  w  wysokości  14  250  zł  w  ramach  dotacji  dla  organizacji
pozarządowych z zadania z zakresu edukacyjna opieka wychowawcza – wypoczynek letni 
i  zimowy  dzieci  i  młodzieży  (dział  854  rozdział  85412  §  2360)  na:  pozostałe  zadania
w oświacie 10 000 zł (dział 801 rozdział 80101 § 2360) i zadania z zakresu kultury i ochrony
dziedzictwa narodowego 4 250 zł (dział 921 rozdział 92195 § 2360).
Zmiana związana jest z zabezpieczeniem środków na zadanie z zakresu oświata i wychowanie
oraz  kultura  i  ochrona  dziedzictwa  narodowego  w  ramach  otwartego  konkursu  ofert  dla
organizacji pozarządowych.
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji:
Zmniejszenie  planu wydatków w dziale  801,  rozdział  80195 §  4270 o  kwotę  68  138 zł.
Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 80101, 80110, 80104 o kwotę ogółem 68 138 zł, 
w tym:
-  Szkoła  Podstawowa  nr  2  zwiększenie  o  kwotę  15  000  zł  z  przeznaczeniem  na  zakup
materiałów i wyposażenia związane z realizacją zaleceń sanepidu – remont szatni;
- Zespół Szkół Samorządowych zwiększenie o kwotę 24 000 zł z przeznaczeniem na remont
korytarza i holu na I piętrze budynku szkolnego. Zakup usług pozostałych dotyczy bieżącej
działalności szkoły;



- Gimnazjum nr 1 zwiększenie o kwotę 20 000 zł z przeznaczeniem na 

wykonanie remontów korytarzy i szatni szkolnych oraz zakup materiałów i wyposażenia 
związanych z pracami remontowymi;
- Gimnazjum nr 4 zwiększenie o kwotę 5 000 zł z przeznaczeniem na przeprowadzenie prac 
remontowych i przystosowaniem sklepiku szkolnego na małą salę lekcyjną;
- Miejskie Przedszkole Perełka zwiększenie o kwotę 1 058 zł z przeznaczeniem na 
zwiększenie Odpisu na ZFŚS;
- Miejskie Przedszkole Niezapominajka zwiększenie o kwotę 3 080 zł z przeznaczeniem na 
zwiększenie Odpisu na ZFŚS.
2. Na wniosek Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 w Ełku przenosi się pomiędzy rozdziałami
80103 i 80149 kwotę ogółem 45 540 zł. Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 80103 
związane jest z zabezpieczeniem środków na wynagrodzenia, zmniejszenie wydatków w 
rozdziale 80149 dokonano po analizie wydatków oraz potrzeb związanych z realizacją zadań 
szkoły w zakresie kształcenia specjalnego.
3. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 1 w Ełku w rozdziale 80110 przenosi się pomiędzy 
paragrafami wydatkowymi kwotę 6 914 zł Zwiększenie wydatków na zakup usług 
pozostałych podyktowane jest bieżącymi potrzebami szkoły, w tym: zakup usług 
komunalnych, korzystanie uczniów z basenu. Zmniejszenie wydatków po analizie potrzeb 
w paragrafach wydatków bieżących, w tym: wydatki osobowe nie zaliczanych do 
wynagrodzeń, PFRON, różne opłaty i składki oraz szkolenia pracowników – pozwolą na 
bieżącą realizację potrzeb szkoły.
4. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 2 w Ełku w rozdziale 80110 przenosi się pomiędzy 
paragrafami wydatkowymi kwotę 3 999 zł. Przesunięcia pomiędzy paragrafami dotyczą 
Programu Erasmus+, w celu prawidłowego wykorzystania środków oraz realizacji celów 
programu. 
5. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 3 w Ełku przenosi się pomiędzy rozdziałami 80110 
i 80148 oraz paragrafami wydatkowymi kwotę ogółem 6 313 zł, w celu prawidłowego 
realizowania zadań edukacyjnych oraz wykonaniem remontów bieżących.
6. W Dochodach gromadzonych na wydzielonych rachunkach oraz wydatkach nimi 
finansowanych w 2015 roku zmiany w zakresie:
Rozdział 85407 – w Centrum Edukacji Ekologicznej – zwiększa się dochody i wydatki           
o kwotę 10 000 zł z tytułu zwiększonych wpływów z usług z przeznaczeniem na zakup usług 
remontowych, zdrowotnych i pozostałych.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionych projektów uchwał,                  
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2015-2027.
Następnie członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednogłośnie 
zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2015 
rok.

3)  Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej Irena Katarzyna Podlecka omówiła projekt 
uchwały w sprawie  trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Ełku oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania – w związku
z koniecznością wprowadzenia licznych zmian do uchwały Nr VI.52.2011 z dnia 29 marca 
2011r. W sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Ełku oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, zasadnym 
jest przyjęcie nowej uchwały, która uwzględniać będzie teks jednolity.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionego projektu uchwały,                   
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków
Zespołu Interdyscyplinarnego w Ełku oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.



4)   Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej  Irena  Katarzyna  Podlecka  omówiła  projekt
uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Ełku – w grudniu br. uruchomiony zostanie Środowiskowy Dom Samopomocy
dla  osób  z  chorobą  Alzheimera  i  innymi  zaburzeniami  psychicznymi,  w  związku  z  tym
najbardziej  zasadnym  i  racjonalnym  wydaje  się  utworzenie  Domu  w  strukturach
organizacyjnych Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku. Jest to uzasadnione również
w kontekście wprowadzonych zmian  w ustawie z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 11 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku.

5)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  mówił  projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę
w sprawie szczegółowych zasad i trybu przyznawania stypendiów artystycznych w zakresie
twórczości  artystycznej  oraz  upowszechniania  kultury  i  sztuki  –  zmiana  polega  na
wprowadzeniu do projektu uchwały korekty polegającej na dodaniu w pkt 3.  § 5 uchwały
słów:” Wnioski w sprawie przyznania stypendium należy składać w Urzędzie Miasta do dnia
30 listopada roku poprzedzającego okres stypendialny” a także zmienia w załączniku nr 1 – pkt
II. Informacja o dorobku twórczym i artystycznym została uzupełniona o słowa „za ostatnie
trzy lata”. Ma to na celu wyrównanie szans wszystkich ubiegających się o stypendia.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,
w głosowaniu wzięło udział 10 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali
pozytywnie  projekt  uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowych zasad i  trybu
przyznawania  stypendiów  artystycznych  w  zakresie  twórczości  artystycznej  oraz
upowszechniania kultury i sztuki.

Do punktu  9
Radny  Nikodem  Kemicer  poruszył  sprawę  zagospodarowania  parkingu  przy  Szkole

Podstawowej nr 7, czy jest szansa by został on zrobiony w przyszłym roku?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – po przeniesieniu Gimnazjum nr 2, do obiektu

szkolnego i pomieszczeń przedszkola „Ekoludki” trafi dużo małych dzieci, dlatego też trzeba
będzie  te  problemy  komunikacyjne,  które  tam  istnieją  rozwiązać.  Mamy  pomysł
zagospodarowania  starego  placu  zabaw.  Na  pewno  w  przyszłym  roku  przygotujemy
rozwiązanie organizacji ruchu.

Radny Nikodem Kemicer – można by pomyśleć o wykorzystaniu terenu po drugiej stronie
ulicy Klińskiego, jest przecież od strony szkoły przejście podziemne.

Radny Nikodem Kemicer powiedział, iż ma sygnały od rodziców, którzy dowożą dzieci
do Zespołu Szkół Samorządowych przy ul. Suwalskiej, że brama wjazdowa jest zbyt wąska.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – ogólnodostępny dla rodziców jest parking przy
sklepie Tesco. Jeśli chodzi o parkowanie samochodów nauczycieli porozmawia na te temat
z panią dyrektor. Ten problem będziemy starali się rozwiązać.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
  Przewodnicząca Komisji

Małgorzata Stachowiak           
   Ewa Awramik


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

